
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 11. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 134

Hvilken betydning vurderer ministeren, at det vil have for den fremtidige udvikling i antal-

let af rygere, hvis en evt. afgiftsstigning på cigaretter indføres løbende i små trin fremfor i

større spring?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nils Sjøberg (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2018-19 (2. samling)
SUU Alm.del -  Spørgsmål 134

Offentligt


